

January 27, 1960

Mr. McIntyre, assisted by Mr. Clark (Witness),—That a Special Committee of the House of Commons to study a proposed program of action to the Board of the Accountancy is appointed to include the following members:

That 12 Members of the House of Commons be appointed to serve on the Special Committee to be appointed on January 27, 1960, after the adjournment of the House, upon report of the Special Committee.

That the Committee have the power to appoint such persons as members and sub-committees as may be deemed advisable and to delegate to such sub-committees all or any of its powers except the power to report directly to the House.

That the Committee have the power to receive evidence and to report thereon to the House of Commons.

That the Committee have the power to send for persons, papers and records to examine witnesses and to grant such powers and authority from day to day as may be ordered by the Committee.

That the Committee be empowered to receive evidence and to make investigations in a house appropriate to any or all of the members of the House of Commons, or to the public or private premises of any member of the House of Commons, or to the premises of any person, and to the extent possible, to the premises of any person.

That the Committee have the power to travel within Canada.

That the Committee report its report no later than May 15, 1960, and that the House be notified of the report when it is received.

That the report be published according to normal procedure for a Special Committee and

That the members of the Committee be eight Members who may vote resolution or other decision in debate.

(The text of Committee Resolution was Appendix "D" of Order of Reference)

And the order being read and approved, it was agreed

A-123

ROBERT MARLBOROUGH

The Clerk of the House of Commons

January 27, 1960

Mr. McIntyre, assisté par M. Clark (Témoignage),—Que le Comité spécial de la Chambre des communes pour étudier un programme d'action en faveur du conseil d'administration de la comptabilité est nommé à inclure les membres suivants:

Que 12 députés de la Chambre des communes soient nommés pour servir sur le Comité spécial à être nommé le 27 janvier 1960, après la séance de la Chambre, sur rapport du Comité spécial.

Que le Comité ait le pouvoir de nommer les personnes qu'il juge souhaitables et de déléguer à ces personnes tout ou partie de ses pouvoirs, à l'exception du pouvoir de rapporter directement à la Chambre.

Que le Comité ait le pouvoir de recevoir des preuves et de rendre compte à la Chambre.

Que le Comité ait le pouvoir de convoquer des personnes et d'exiger la production de documents et de donner à ces personnes et à ces documents le même traitement qu'il peut octroyer à un témoin.

Que le Comité soit autorisé à recevoir des preuves et à faire des investigations dans une maison appropriée à tout ou à partie de tous les députés de la Chambre des communes, ou dans des locaux publics ou privés de tout député de la Chambre des communes, ou dans des locaux de toute personne, et dans toute mesure possible, dans les locaux de toute personne.

Que le Comité ait le pouvoir de voyager au Canada.

Que le Comité présente son rapport au plus tard le 15 mai 1960, et que la Chambre soit avisée de son rapport quand il est reçu.

Que les changements dans la liste des membres du Comité soient autorisés, selon les règles applicables aux comités législatifs.

Que le quorum du Comité soit huit députés membres du Comité, et que tout vote, résolution ou autre décision de la Chambre soit prise à la majorité.

(Le texte de la Résolution de référence est en l'Annexe "D" de l'ordre de référence.)

Et l'ordre de référence étant lu et approuvé, il a été convenu

A-123

ROBERT MARLBOROUGH

The Clerk of the House of Commons